
 
Skolebestyrelsesmøde på Thurø Skole 

Torsdag d. 15. juni 2017 

 

Referat. 

 

 

Fraværende: elevrepræsentanter 
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Nyt fra Thurø Skole. 

Ledelsen: Nyt fra skolen: 

Vi har ansat Mette Ernstsen som musiklærer, og hun læser desuden dansk i 3.a for Laura Bünger, 

som går på barsel. 

Vi har ansat Christian Mikkelsen i vikariat til at læse primært engelsk og idræt. 

 

Martin Staal og Anne Larsen har færdiggjort deres nye linjefag i Håndværk og design. 

Linda Wig Hansen og Helle Larsen har færdiggjort deres diplomuddannelse over 4 år som 

læsevejledere. 

 

Overgangstid: Gode turbodage med de kommende 0. klasser, overlevering til Nymarkskolen, 

prøvedage for kommende 1. klasser med deres nye klasselærere. 

 

Vi har afsluttet den lovpligtige APV, det der handler om byggeriet er videresendt. 

I sygefraværstatistikken er Thurø skole den skole i Svendborg Kommune, der har lavest 

sygefravær. 

 

Der er holdt møde omkring byggeriet, hvor der laves et notat på status inden LH stopper til 

videregivelse til Annemette Laursen. 

1. skoledag kl. 8.00 bydes Annemette velkommen i multisalen. 

 

På fagteammøde i idræt blev det ønsket, at skolebestyrelsen forholder sig til, at eleverne skal i 

bad efter idræt og bringer bestyrelsens holdning videre på forældremøder. 

 

Vi sender et skriv til byrådet på ønsket om nedrivning af de 2 huse. LH og Sidsel laver det 

endelige skriv. Menighedsrådet er ikke vendt tilbage omkring at lave en fælles henvendelse 

 

Grasten Beboerlaug og Thurø Skole (LH og Sidsel) har drøftet trafikforhold og ønsket om 

belysning til Grasten. Thurø Skole laver et selvstændigt skriv, som bakker op om ønsket om 

belysningen til Grasten. 

 

Svendborg Kommune: Møder i Udvalget for Børn og Unge – dialogmøde. 

Den socioøkonomiske beregning reguleres, så de elever der vælger andet skoletilbud indgår i 

beregningen. Det betyder en lille negativ regulering fra skoleåret 2018/19. 

Der bliver mulighed for, at skolebestyrelsen kan mødes til dialog direkte med børne-og 

ungeudvalget. 

Skolens kvalitetsrapport afløses af en progressionsrapport. 
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Skoleårets planlægning 2017/18. 

Opgaveoversigter er udleveret til alle og skemaer og arbejdstid er klar for både lærere og 

pædagoger 

Skolebestyrelsen noterer sig at skemaerne lever op til skolebestyrelsens principper. 
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Økonomi. - bilag 

Fremlæggelse af revideret budget 2017. 

Budgettet godkendt 
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Princip for samarbejde skole/hjem. – bilag 

Til beslutning efter behandling i skolebestyrelse og på personalemøde. 

 

Princippet er vedtaget. 
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Skolebestyrelsens møder 2017/18. - bilag 

Forslag fremlægges. 

 

Mødedatoerne er vedtaget 
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Eventuelt. 

Der er opsat skilte i skolegården med opfordring til at efterlade skolegården pæn og ikke opholde 

sig efter kl. 21.00 om aftenen. Det virker indtil videre som om, det har hjulpet. 

 

Adgangen til Knasten trænger til at shines op. Hvis Knasten påtænker at fremsætte ønske om en 

forbedring af adgangsvejen fra Kirkestræde, kan skolen medunderskrive. 

 

Drøftelse om overgangen til Nymarkskolen. 

 

 

 

Ref.: TS 

 

 

Sidsel Sindal:_________________________________________ 

 

 

Christian Colstrup:_______________________________________ 

 

 

Ditte Andersen:_________________________________________ 

 

 

Lene Lehmkuhl:___________________________________________ 

 

 

Peer H. Hansen:_____________________________________________ 

 

 

Annika Østberg:_____________________________________________ 

 

 

Martin S. Andersen:________________________________________ 

 

 

Stine Schnurre:_________________________________________ 

 

 


